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4.3.2009. Načelniku opštine uručena 
nagrada u Strazburu 
 
Načelniku  opštine Prijedor Marku Paviću  
je  u  srijedu  u sjedištu Savjeta Evrope  u 
Strazburu uručena nagrada za realizovani 
projekat u oblasti zaštite i obezbjeđivanja 
osnovnih ljudskih prava romske 
populacije. Ovo je nagrada koju 
takmičarski žiri Projekta - kampanje 
''Dosta!'' i Kongresa lokalnih i regionalnih 
vlasti Vijeća Evrope dodjeljuje lokalnim 
zajednicama za kreativan i inovativni rad  
kojim su  obezbijedile različitost u životu 
opštine i aktivno demokratsko učešće 
Roma u radu lokalne zajednice, kao i 
poštovanje osnovnih ljudskih prava ove 
populacije.Na konkurs se pristiglo 26 
aplikacija, a prvo mjesto opština Prijedor je 
podijelila sa gradom Mostar. 

 
Opština Prijedor je kandidovala projekat 
pod nazivom  Efektivno učešće manjinskih 
grupa –Roma na području opštine Prijedor 
kroz ostvarivanje svojih osnovnih 
društvenih prava-  prava na stanovanje, 
obezbjeđivanje prostora za okupljanje, 
sistem obrazovanja, zdravstvene  i 
socijalne zaštite i prosvjećivanja, kao i 

učešće u zakonodavnoj vlasti.Ceremonija 
dodjele nagrada organizovana je  tokom 
16. Plenarne sesije Kongresa lokalnih i 
regionalnih vlasti u Strazburu, a  
organizovana je i izložba promotivnog 
materijala i fotografija kojima su 
ilustrovani nagrađeni projekti. 
 

 
 
10.3.2009. 
Promocija nagrade iz Strazbura 
 
Na prigodnoj svečanosti u opštini Prijedor 
je promovisana prva nagrada  Kongresa 
lokalnih i regionalnih vlasti Savjeta Evrope 
u okviru kampanje „ Dosta“  koju je ova 
lokalna zajednica osvojila  za realizovani 
projekat u oblasti zaštite i obezbjeđivanja 
osnovnih ljudskih prava romske 
populacije. 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
primio je tim povodom predstavnike 
Udruženja Roma sa kojima su 
razmijenjena iskustva dosadašnje saradnje 
i dogovorene nove aktivnosti. 
-Opština Prijedor ima brojnu romsku 
populaciju i mi smo pokazalo spremnost, a 
to je Savjet Evrope prepoznao, da njihov 
život unaprijedimo i da ih uključimo kao 
ravnopravne građane ove sredine  i da im 
omogućimo sva prava i  dobrobiti ovog 
grada, kazao je Pavić. 
On je dodao da su aktivnosti bile 
usmjerene na  socijalno i zdravstveno 
prosvjećivanje i zbrinjavanje, rješavanje 
stambenih problema i obrazovanje, a Romi 
su imali podršku i u oblasti sporta i 
njegovanju njihove kulturne baštine i 
tradicije. 
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-Moramo naglasiti da je opština Prijedor 
prvo mjesto osvojila u vrlo jakoj 
konkurenciji 26 zemalja koje su aplicirale 
svoje projekte zaštite prava romske 
populacije, te je tim značaj ovog priznanja 
još veći,jer smo dokalazili da neka prava i 
slobode imamo i po evropkim standardima, 
kazao je Pavić. 
Predsjednik Udruženje Roma Ramo 
Salešević je istakao da je opština Prijedor u 
okviru svojih mogućnosti realizovala više 
kvalitetnih projekata kojima se poboljšao 
život Roma u ovom gradu. 
-U odnosu na raniji period mi sada 
školujemo 120 djece, imamo ih i na 
srednjoškolskim i visokoškolskim 
ustanovama , a radili smo zajedničkim  
snagama  i na stambenom zbrinjavanju, 
kazao je Salešević. 
On je izrazio nadu da je dobijena nagrada 
pozitivan signal raznim donatorima i 
humanitranim  organizacijama, koji će u 
dekadi Roma 2005-2015. godine   imati 
razlog više da sredstva izdvajaju  upravo za   
rješavanje problema prijedorskih Roma. 
Na području opštine Prijedor živi  oko 650 
Roma, a  pored stambenog zbrinjavanja 
najveći problem im je zapošljavanje ,jer 
trenutno stalni posao imao samo dva 
Roma. 
 

 
 
Načelniku  opštine Prijedor Marku Paviću  
je  u  srijedu 4.marta   u sjedištu Savjeta 
Evrope  u Strazburu uručena prva  nagrada 
za realizovani projekat-  Efektivno učešće 
manjinskih grupa –Roma na području 
opštine Prijedor kroz ostvarivanje svojih 
osnovnih društvenih prava-  prava na 
stanovanje, obezbjeđivanje prostora za 
okupljanje, sistem obrazovanja, 
zdravstvene  i socijalne zaštite i 
prosvjećivanja, kao i učešće u 
zakonodavnoj vlasti. 
 
18.3.2009.Opština potvrdila sertifikat 
 
Predstavnici njemačke sertifikacijske kuće 
„ TUV NORD“ pozitivno su  ocijenili 
primjenu standarda ISO 9001:2000 u 
administrativnoj službi opštine Prijedor. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
potvrdio  je da je    završena prva nadzorna 
provjera primjene standarda  ISO 
9001:2000, nakon njegove jednogodišnje 
primjene u odjeljenjima i službama 
opštinske administracije. 
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 -Ova  pozitivna ocjena  znači da je opština 
Prijedor  ispunila  skup zahtjeva  koje je  
bilo neophodno ispuniti kako bi se održao  
uspostavljen  određeni sistem i nivo 
pružanja usluga i da  su sve procedure po 
kojima radimo u skladu sa evropskim 
standardima.I dalje smatram da ćemo 
održavanjem  ovog sistema lakše  
kandidovati   projekte prema Evropskoj  
Uniji  , ali prije svega kvalitetno pružati  
usluge građanima“ kazao je Pavić. 
   On je dodao da su predstavnici njemačke 
sertifikacijske kuće  nadzornu provjeru i  
kontrolu dokumentacije i svih aktivnosti na  
primjeni uvedenih standarda i  evropskih 
kriterijuma u rad lokalne uprave obavili u 
svih sedam opštinskih odjeljenja i četiri 
službe, zatim rukovodioca, resursa kao i 
primjene Politike kvaliteta opštine 
Prijedor. 
Opština Prijedor je sertifikat standarda ISO 
9001:2000 dobila u martu prošle godine, a 
cilj njegovog uvođenja je bio povećanje 
zadovoljstva građana uslugama opštinske 
administracije, smanjenje troškova 
poslovanja i poboljšanje kvaliteta pružanja 
usluga. 
 
19.3.2009. 
 Potpisan memorandum o saradnji sa 
GTZ 
 
Predstavnici  NJemačkog društva za 
tehničku pomoć i saradnju (GTZ)  i opštine 
Prijedor potpisali su  Memorandum o 
razumijevanju  što predstavlja jedan 
značajan korak u unaprijeđenju  odnosa i 
budućoj saradnji potpisnika sporazuma 
kroz Projekat „Unapređenje lokalne i 
regionalne privrede“, koji  GTZ  sprovodi 
na području cijele BiH. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je riječ o nastavku izuzetno 
dobre saradnje sa ovom njemačkom 
vladinom organizacijom na realizaciji niza 
projekata koja traje već nekoliko godina. 
 

 
 
-Predvidjeli smo da  sarađujemo u gotovo 
svim oblastima privrede , koji će nam 
pružiti tehničku pomoć i osposobiti nas  
kako bi odgovorili izazovima savremenog 
razvoja.Težište saradnje ovog puta je na 
izgradnji industrijskih zona kako bi 
eventulanim investitorima takve uslove da 
oni mogu pozitivno poslovati, a mi se 
privredno razvijati., kazao je Pavić. 
On je dodao i da je  ova aktivnost   
usklađena sa Strategijom razvoja opštine 
Prijedor 2008-2013. i trebala bi u velikoj 
mjeri da utiče na rješavanje aktuelnog 
nedostatka poslovnih/industrijskih zona, 
kao i da djeluje na smanjenje stope 
nezaposlenosti koja, u ovom trenutku, 
predstavlja jedan od prioritetnih problema 
sa kojim je naša opština trenutno suočena. 
 

 
Glavni menadžer projekta Kristijan 
Kaufhold je istakao da će u saradnji sa 
opštinom Prijedor i njenom razvojnom 
agencijom „ Preda“  pružiti konkretnu 
tehničku pomoć u izradi Studije 
izvodljivosti za realizaciju Projekta 
osnivanja poslovnih, industrijskih i 
slobodnih zona na području opštine 
Prijedor. 
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„ Pokušaćemo da damo primjer ostalim 
opštinama u cijeloj BiH tako što ćemo 
primjeniti njemačka iskustva u temeljnom 
ispitivanju mogućnosti izgradnje 
industrijskih zona prije nego što se one 
izgrade, rekao je Kaufhold. 
 
24.3.2009. Posjeta premijera RS 
Milorada  Dodika Prijedoru 
 
Predsjednik Vlade Republike Srpske 
Milorad Dodik  rekao  je nakon razgovora 
sa načelnikom opštine Prijedor Markom 
Pavićem da  je  činjenicom da je opština 
Prijedor imala snage i vlastitih kapaciteta  
da sama kreira mjere za ublažavanje krize 
u opštini Prijedor  stvorila uslovi za 
značajne uštede od 3,3 miliona KM  koje 
nisu beznačajne i tako se na  konkretan 
način  legitimisala   da dodatno sarađuje sa 
Vladom.  
On je prilikom jučerašnje radne posjete 
Prijedoru istakao da je  Prijedor  jedno od 
strateških mjesta  u RS te da  Vlada 
pokazuje interes za njegov razvoj   tako da 
će u ovu opštinu  tokom ove godine iz 
Razvojnog programa biti uloženo oko 15 
miliona KM. 
-Vlada RS će  kao važan stimulans i ulagač  
podržati napore ove lokalne zajednice kako 
bi podstakla investicionu potrošnju u cilju  
obezbijeđenja  uposlenosti preduzeća i 
zapošljavanja ljudi, rekao je Dodik. 
On je potvrdio da su već ranije  odobrena 
dva miliona za raskrsnicu `Jugobanka` i  se 
u naredne dvije sedmice može  očekivati 
ponovno raspisivanje tendera kako bi 
izvođača uveli u posao čime će konačno 
biti  riješen jedan od najvećih  saobraćajnih  
problema u Prijedoru.Dodik je naveo da će 
do početka juna Direkcija za puteve RS 
raspisati tender za projekat kratke 
zaobilaznice, čija je vrijednost oko 
6.000.000 KM, a tokom ove sedmice 
Ministarstvo poljoprivrede, šumarstva i 
vodoprivrede putem Direkcije za vode 
tender za regulaciju rijeke Miloševice što 
po projektu iznosi ulaganje od  1.900.000 
KM. 
 

 
Taj se projekat mora završiti prije jesenjih 
kiša , istakao je Dodik napominjući da je 
predviđeno i 480.000 KM za zaštitu od 
poplava naselja Tukovi, a ovaj projekat 
biće rađen naredne godine. 
Premijer Dodik najavio je da će za 
izgradnju sportske dvorane u Omarskoj biti 
izdvojeno  1.500.000 KM, kao i sredstva 
za područnu školu u Bistrici, te za 
regionalni vodovod Donji Pervan - Petrov 
Gaj koji se već sada realizuje kreditnim 
sredstvima međunarodnih institucija, te 
300.000 KM za pokrivanje kolektora na 
Pećanima. 
-  Vlada će na opštinu Prijedor prenijeti u 
vlasništvo zemljište ''Celpaka'' i preduzeće  
''Autotransporta'' koja je kupila u procesu 
stečaja.Za `Celpak` smo platili 3.500.000 
KM,  a tu  je sada prostor predviđen za  
industrijsku zonu,  dok  će   preduzeće „ 
Autotransport“ koje je kupila za 3.300.000 
KM,   bez naknade prenijeti opštini, kako 
bi se zadržala funkcija javnog prevoza. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić.  
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On  je naglasio da je zadovoljan ishodom  
razgovora sa premijerom RS , napominjući 
da je opština kandidovala projekte vrijedne 
oko 22.500.000 KM, te da će preostala 
sredstva biti uložena u projekte u toku  
naredne godine.U delegaciji Vlade RS koja 
je juče posjetila Prijedor, osim premijera 
bili su ministri privrede, energetike i 
razvoja Slobodan Puhalac, finansija 
Aleksandar DŽombić i saobraćaja i veza 
Nedeljko Čubrilović. 
 
30.3.2009. 
Imenovan zamjenik načelnika opštine 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor su na 
V redovnom skupštinskom zasjedanju 
usvojili  odluku o uređenju gradskog 
građevinskog zemljišta  za koji  su  u 2009. 
godini planirana su budžetska sredstva u 
iznosu od dva miliona  KM. Od tih 
sredstava će za izradu prostorno planske 
dokumentacije biti izdvojeno 425.000 KM, 
za pripremu zemljišta za izgradnju 
infrastrukturnih objekata, uređaja i 
instalacija 515.000 KM, a za izgradnju i 
rekonstrukciju  infrastrukturnih objekata i 
gradskih saobraćajnica 310.000 KM.Za 
radove čija bi izgradnju trebalo finansirati 
uz učešće sredstva iz republičkog budžeta, 
dio izdvajanja iz prijedorskog budžeta je 
750.000 KM.Planirano je i da se 
sredstvima u iznosu od 200.000 KM 
finansira dio poslova na rekonstrukciji 
dijela ulice Kralja Petra Prvog Oslobodioca 
sa raskrsnicima ''Jugobanka'' i ''Satko'', a 
300.000 KM za izgradnju male 
zaobilaznice, dok je 150.000 KM za 
izgradnju kanalizacije u izbjegličkim 
naseljima . 
Usvojena je i odluka o baznoj cijeni za 
obračun naknade za uređenje gradskog 
građevinskog zemljišta, prema kojoj je 
cijena za užu gradsku zonu 90 KM po 
metru kvadratnom korisne površine 
objekta, 70 KM za drugu zonu, a 40 KM za 
treću, četvrtu, petu i šestu gradsku zonu 

 
 
.Prema procjenama Odjeljenja za prostorno 
uređenje izgradnja metra kvadratnog 
stambene površine u Prijedoru iznosi  800 
KM, što će biti osnovica za izračunavanje 
visine jednokratne rente. 
Na prijedlog načelnika opštine , Skupština 
opštine Prijedor  je izabrala  Milenka 
Đakovića iz Demokratskog narodnog 
saveza   za zamjenika načelnika izabrala 
čime su imenovana sva četiri funkcionera 
nakon poslednjih lokalnih izbora. 
 
Raspisan javni poziv za najviša 
opštinska priznanja 
 
Komisija za nagrade i priznanja Skupštine 
opštine Prijedor raspisala je javni poziv 
kojim je pozvala sve zainteresovane 
pojedince, pravna lica i  udruženja građana 
da dostave svoje prijedloge za dodjelu 
ovogodišnjih  nagrada i priznanja povodom  
16. maja -Dana opštine Prijedor. Odlukom 
o nagradama i priznanjima ustanovljeno je 
pet  opštinskih  nagrada od kojih je najviše 
javno  priznanje  plaketa koje se dodjeljuje 
za izuzetne rezultate na području privrede, 
nauke, kulture i tehničke kulture, zdravstva 
i socijalne zaštite, vaspitanja i obrazovanja, 
sporta, zaštite životne sredine, turizma te 
drugih javnih djelatnosti, zapošljavanju 
mladih i nadarenih kadrova, pružanju 
solidarno-humanitarne pomoći oboljelim. 
 Ostale nagrade  su povelja, počasni 
građanin opštine Prijedor, nagrada, 
zahvalnica i pohvala. Predlagači uz prijavu 
za dodjelu bilo koje od ovih nagrada  
moraju podnijeti dokaz ili detaljno 
obrazloženje kojim potvrđuju ispunjenje 
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uslova potrebnih za dodjelu određenog 
priznanja i to najkasnije do 31. marta ove 
godine. 
 
 
10.3.2009. Završeno snimanje stanja 
školskih bunara 
 
Završeno je  snimanje stanja bunara u 13 
područnih škola u kojima su ranije analize 
potvrdile hemijsku i bakteriološku 
neispravnost vode za piće. U opštinskom 
Odjeljenju za komunalne poslove 
potvrđeno je da je tim sastavljen od 
predstavnika Epidemiološke službe Doma 
zdravlja, Zavoda za izgradnju grada i  
opštinske sanitarne  inspekcije u 
prethodnih sedam dana  obišao područne 
škole u Čejrecima, Čarakovu, Rakelićima, 
Gornjoj i Srednjoj Marićkoj, Gradina, 
Srednja Lamovita, Niševići i Petrov 
Gaj,Šurkovac, Gornjoj Ravskoj  te  
područne škole u Gornjim Garevcima. 
Član tima ispred opštinske Administrativne 
službe Stanko Marković je rekao da je 
situacija na terenu veoma ozbiljna. 
-Stanje bunara u svih pomenutim 
područnim školama je zaista ozbiljno jer je 
u većini ista situacija. Septičke jame se 
negdje nalaze i na samo četiri metra od 
bunara koje pitkom vodom snabdijeva šole 
, a ono što još više zabrinjava je da nigdje 
ne postoji dokumentacija  ni za objekat 
škole,kao ni  za  bunare i septičke jame niti 
podaci da  se redovno obavlja čišćenje i 
redovna kontrola ispravnosti vode za 
upotrebu, kazao je Marković. 
 

 

On je potvrdio i da će  kompletno stanje 
vode u bunarima biti poznato   nakon 
rezultata analize auzoraka – hemijske i 
bakteriološke iz bunara. 
„Dosadanji uzorci su uzimani iz česmi u 
objektima ,tako da ćemo na osnovu 
uzoraka direktno iz bunara  znati  tačne 
uzroke njenog zagađenja, dodao je 
Marković. 
Marković je potvrdio da je u školama 
potrebno hitno zaštititi bunare od 
površinskih voda i izvršiti izmještanje 
septičkih jama na propisanu udaljenost te 
izvršiti rekonstrukciju vodovodnih i 
kanalizacionih instalacija u objektu škole 
Pomenuti tim  će predložiti  hitne 
sanacione mjere i sredstva koja su 
neophodna za uklanjanje nedostataka , te 
dostaviti Ministarstvu prosvjete na 
razmatranje, koje je i tražilo da se detaljno 
snimi stanje školskih bunara i predlože 
mjere  intervencije.  
 
22.3.2009. Usvojene mjere za 
ublažavanje negativnih efekata 
ekonomske krize 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su  na posebnoj sjednici  paket 
mjera za ublažavanje negativnih efekata 
svjetske ekonomske krize na opštinu 
Prijedor. 
- Biće gusto , ali ćemo se izvući, kazao je 
za skupštonskom govornicom načelnik 
opštine Prijedor Marko Pavić koji je bio 
predlagač ovih mjera.Pavić je istakao da je 
svjetska kriza duboko zakucala na naša 
vrata i ušla u naše domove, tako da je bilo 
neophodno da se donese jedan ovakav 
paket mjera za njeno ublažavanje. 
-Mi smo htjeli  da u svojim okvirima damo  
neke odgovore tako što smonapravili 
konkretan plan koji sadrži restriktivne  
mjere kojima ćemo ograničiti sve vrste 
potrošnje i neproduktivne investicije te  
podsticajne mjere kojima želimo 
poljoprivrednike i male preduzetnike 
stimulisati na zapošljavanje i dalji razvoj 
proizvodnje, kazao je Pavić. 
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On je dodao da su i odbornici potvrdili da 
su mjere konkretne i da će i u praksi 
zaživjeti. 
-Naše restriktivne mjere treba da dovedu 
do 3,3 miliona KM uštjede u budžetu, a 
podsticajne mjere  da dovdu do toga da 
obučimo stotinu mladih ljudi, učenika za 
privatni biznis, da zaposlimo 100 radnika 
kroz direktne intervencije kroz razne 
projekte koje smo predvidjeli i 
obezbijedimo kredite sa kamatom od samo 
1 odsto, što će pomoći da budžet ostane 
stabilan, kazao je Pavić. 
On je potvrdio da se usvojenim mjerama 
neće zadirati u obrazovanje i  podsticajne 
kao i programe  zdravsteve i socijalne 
zaštite. 
 
Povodom 1. Marta- Dana civilne zaštite- 
nagrada za opštinskog službenika 
 
Draško Đenadija, stručni saradnik u 
opštinskom Odsjeku Civilne zaštite, jedan 
je od tri opštinsak službenika koji je 
dobitnik ovogodišnje nagrade za posebne 
rezultete u oblasti civilne zaštite u 
Republici Srpskoj koja se dodjeljuje 
povodom 1. marta međunarodnog Dana 
Civilne zaštite.   
Kada je ovaj vrijedni i revnosni čovjek u 
pitanju to je razlog za dvostruku radost.  
- Ovo je potvrda višegodišnjeg kvalitetnog 
rada i veliko priznanje za moj 
trinaestogodišnji rad u oblasti Civilne 
zaštite, kaže Đenadija 
Malo je poznato i zbog toga treba istaći da 
tim poslovima spašavanja koja 
podrazumijeva civilna zaštita pripada čak 

17 različitih djelatnosti, kao što je zaštita 
od požara i drugih prirodnih nepogoda, 
bolesti ljudi i životinja, biljaka.    
- Spremnost za djelovanje u svim tim 
poslovima je nešto što je prioritet i meni i 
mojim kolegama, ističe Đenadija.  
 

 
 
On posebno podvlači opasnost sa kojom je 
gotovo svakodnevno suočen, a odnosi se 
na deminiranje jer je zajedno sa 
deminerskim timom neprestano na terenu.  
Pored ovog laskavog priznanja Republička 
uprava Civilne zaštite ovom vrijednom 
čovjeku dodijelila je prvu nagradu za 
uraeni elaborat "Brza intervencija 2009". 
- To je samostalan projekat koji sam 
napravio za konkurs Republičke uprave 
Civiline zaštite na koji su se prijavili 
Osjeci Civilne zaštite iz gotovo cijele 
Republike Srpske. Elaborat za koji sam 
nagrađen bavi se organizacijom jedne 
vježbe iz oblasti spašavanja na vodi i pod 
vodom, rekao je Đenadija.  

 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

On očekuje da će već tokom ljeta biti 
organizovana vježba prema ovom 
elaboratu, koji je uz učešće svih ostalih 
subjekata moguće provesti u praksi, biti 
izvedena u Prijedoru.  
Draško Đenadija je po struci mašinski 
tehničar i ističe da za njegovo zanimanje 
nema školovanih kadrova. Zato smatra da 
bi mladi trebali više biti angažovoani u 
obuci spašavanja od raznih vrsta nepogoda 
koje mogu ugroziti živote ljudi i njhova 
materijalna dobra. 
 
5.3.2009.   Premijera predstave 
                    Šta je sobar vidio 
Dugim i gromoglasnim aplauzom je 
prijedorska publika nagradila aktere  
premijerno izvedene predstave "Šta je 
sobar vidio" po tekstu britanskog autora  
Džoa Ortona. Ovaj crnohumorni vodvilj je 
režirao Aleksandar Pejaković kome je ovo  
bila  diplomska predstava u klasi režije na 
Akademiji u Banja Luci i kaže da je 
predstava ispunila njegova očekivanja. 
-Izuzetno sam zadovoljan kako smo ovo 
sve zajedno uradili, devet glumaca u ekipi 
homogeno je funkcionisalo, ističe 
Pejaković. 
Publika je dobro prihvatila  predstavu iako 
je  na kraju bila  pomalo iznevjerena, ili 
nije očekivala takav kraj pošto je u pitanju 
drugačiji žanr od uobičajenog. 
 

 
 
- U prvih sat i dvadeset minuta to je jedan 
karakterističan vodvilj, međutim u zadnjih 
desetak minuta mi smo promijenili žanr i 
otišli u nešto mračno, u tragediju, čime 
smo otrijeznili publiku i pokazali joj da 

stvari i nisu baš uvijek onakve kako 
izgledaju, kazao je Pejaković.  
Predstava se bavi temom ludila u kojoj su 
zloupotrijebljena djeca najveća žrtva i na 
kraju najviše pate dok svi ostali u početku 
kontrolišu svoje ludilo ,ali na kraju to sve 
puca i nastaje haos. 
Ulogu doktora Prentisa vlasnika 
psihijatrijske klinike igrao je Željko Kasap. 
- Sve je funkcionisalo onako kako je i 
zamišljeno, i nadam se da će iduća 
izvođenja biti još bolja i efektnija, rekao je 
Kasap nakon predstave.   
Aleksandar Stojković igra inspektora 
Rensa, odnosno predstavnika vlasti koji 
dolazi da ispita stanje na klinici i postaje 
dio atmosfere. 
-Moj osnovni zadatak je bio da 
raspamećujem vlasnika klinike doktora 
Prentisa, ali sve vrijeme prikrivam svoje 
ludilo jer je Prentis luđi od svih njih, i to 
uglavnom tako biva da onaj koji vam 
prosipa najveću mudrost  na kraju se 
pokaže na je on gluplji od svih onih kojima 
to radi, i mislim da sam ispunio svoj 
zadatak. kaže Stojković. 

 
U predstavi još igraju Radenka Ševa, 
Marijana Živanović, Darko Cvijetić, Dean 
Batoz, Mirela Predojević, Milenko Bilbija i 
Dubravko Vukadinović. 
Prije premijernog izvođenja predstave 
dodijeljena je tek ustanovljena nagrada 
Pozorišta Prijedor "Marko Pavković" 
glumcu i reditelju ove pozorišne kuće 
Darku Cvijetiću za izvanredna glumačka 
ostvarenja u prethodnih nekoliko sezona, 
koju mu je uručila Zlata Kogelnik.  
_________________________________     
Izdavač: Opština Prijedor 


